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Številka:          900-13/2010                                                                                
Nova Gorica:   1. julij 2011  
 
  
 

P O R O Č I L O 
 

o izdanih sklepih 8. seje mestnega sveta, ki je bila 23. junija 2011 in nadaljevanja 1. 
izredne seje, ki je bila 16. maja 2011 

 
 
 
Izdani  so bili sklepi: 
 

 o sprejemu poročila o izdanih sklepih 7. seje mestnega sveta, ki je bila 26. maja 
2011  

 ugotovitveni sklep o nepreklicnem odstopu s funkcije člana za pospeševanje 
podjetništva, zaposlovanja in usposabljanja v MONG 

 o imenovanju nadomestnega člana v komisijo za pospeševanje podjetništva, 
zaposlovanja in usposabljanja v MONG 

 ugotovitveni sklep o nepreklicnem odstopu s funkcije predstavnice MONG v svetu 
zavoda Osnovna šola Šempas 

 o imenovanju nadomestne predstavnice MONG v svet zavoda Osnovne šole 
Šempas 

 o razrešitvi predstavnika MONG v svetu zavoda Vrtec Nova Gorica 

 o imenovanju nadomestnega predstavnika MONG v svet zavoda Vrtec Nova 
Gorica 

 o podaji pooblastila Turistični zvezi  - TIC Nova Gorica za opravljanje določenih 
nalog  na področju informativno-turistične dejavnosti na območju MONG; 

- oddelek za gospodarstvo naj v sodelovanju s Turistično zvezo – TIC Nova 
Gorica pripravi smernice, ki jih bodo predstavniki MONG upoštevali pri 
oblikovanju turistične strategije za širše območje ter za območje Goriške 

 o seznanitvi  s poslovnim poročilom o delu RRA severne Primorske 

 komisije za visoko šolstvo se ne ustanovi 

 o predlogu odloka o OPPN  Ob gasilskem domu v Novi Gorici se opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe in mnenja iz razprave 

 o sprejemu programa izvajanja javne sluţbe zbiranja in prevoza komunalnih 
odpadkov in gospodarske sluţbe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov na območju MONG 

- glede na problematiko čiščenja in vzdrţevanja kontejnerjev in 
kontejnerskih mest  naj nadzorni organ pogosteje izvaja nadzor nad 
čiščenjem in vzdrţevanjem kontejnerjev in kontejnerskih mest; 

- do septembrske seje mestnega sveta naj se mestnemu svetu in odboru za 
prostor pripravi poročilo o opravljenem nadzoru nad delom koncesionarja – 
izvajalca javne sluţbe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, v zvezi s 
frekventnostjo čiščenja kontejnerjev in kontejnerskih mest, o ugotovitvah 
nadzora iz predhodne alinee in o spoštovanju pravil o odlaganju odpadkov 
s strani občanov; 



 

 o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja s stvarnim premoţenjem 
MONG v letu 2011 – zamenjava nepremičnin parc. št. 5683/2 za 5691/2 k.o. Osek 

 o predlogu dopolnitve letnega  načrta pridobivanja stvarnega premoţenja MONG 
v letu 2011 – poslovni prostor v Grgarju 

 o potrditvi stališča, ki ga je do pripomb in predlogov javnosti, podanih v okviru 
javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Občinskega prostorskega načrta Mestne 
občine Nova Gorica in Okoljskega poročila o vplivih izvedbe Občinskega 
prostorskega načrta Mestne občine Nova Gorica na okolje, dne 19. aprila 2011 
zavzela Mestna občina Nova Gorica in je v aktu s številko 3500-8/2006-366 v 
prilogi 
z naslednjimi dodatnimi sklepi: 
-  V urejevalni enoti NG-11 naj se upošteva namenska raba SSs-01,   
faktorji  izrabe ostanejo isti kot v razgrnjenem osnutku, izdelava OPPN za 
območje NG-11 ni potrebna. 
- Območje OS-03 se v celoti izloči iz območja naselja in povrne v primarno  
rabo. 

   - Potek in priključek Vojkove ceste iz smeri Solkan-Nova Gorica-Gradnikove 
     brigade naj bo določen v OPPN za to območje, to je območje severno od  
     predloga podaljška Lavričeve, zahodno od obvoznice, juţno od meje SS-22 
     SSv 04 in vzhodno od podaljška Gradnikove brigade. 
  - Spremeni se namenska raba zemljišč parc.št. 414/1, 414/3, 414/7, 447/2 in 

    449/2, vsa k.o. Kromberk, iz stavbne v kmetijsko. (pripomba 20) 
- Izloči naj se zahteva po arhitekturnem natečaju za enoto SO-22-SSv 04 in v   
tej enoti omeji višino gradenj na P+1. (pripomba 615) 
- Na zemljišču parc.št. 790 k.o. Roţna Dolina se ohrani stavbna namenska   
raba le v obsegu iz veljavnega prostorskega akta. (pripomba 123) 
 - Na zemljišču parc.št. 3/2 k.o. Stara Gora naj se na severnem delu zemljišča  

   ohrani kmetijska raba. (pripomba 239) 
 - Na zemljiščih parc.št. 802 in 803 k.o. Roţna Dolina se ohrani stavbna 
namenska raba v enakem obsegu, kot v veljavnem prostorskem aktu. 
(pripomba 240) 
 - Na zemljiščih parc.št. 489/181, 489/182, 489/183 in 489/184 vse k.o. Stara  
Gora se namenska raba spremeni iz stavbne v kmetijsko. (pripomba 278) 
 - Na zemljiščih parc.št. 432/74 in 432/262 obe k.o. Stara Gora se namenska 
raba spremeni iz stavbne v kmetijsko. (pripomba 288) 
 - Na zemljišču parc.št. 432/72 in na delu zemljišča parc.št. 432/70 obe k.o. 
Stara Gora se namenska raba spremeni iz stavbne v kmetijsko. (pripomba 
290) 
 - Na delu zemljišča parc.št. 551/13 k.o. Stara Gora naj se vzpostavi stavbna  

   namenska raba, na preostalem delu pa kmetijska. (pripomba 400) 
- Na zemljiščih parc.št. 489/167, 489/171, 489/174, 489/175, 489/199 in 
489/215,vse k.o. Stara Gora se namenska raba spremeni iz stavbne v 
kmetijsko. (pripomba 405) 

         
 
Pobude, predlogi in vprašanja svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 

 ţupanu mestne občine: 
- svetnika Srečka Tratnika – naslednjo pobudo: 

Pobuda je dobronamerno namenjena najvišjim predstavnikom MONG, naj 
poskušajo biti v svojih javnih nastopih usklajeni s stališči mestnega sveta. V 
zadnjem času sta bila dva primera. Eden je izjave in zamisli o bodočih strateških 
poslovnih potezah Hit-a oz. ocenjevanje, da naj bi Hit moral imeti interes, da kupi 
portoroško igralnico. V mestnem svetu smo v preteklem mandatu igralništvu, 
predvsem pa Hit-u namenili precejšnjo pozornost, kar je glede na lastništvo in tudi 



 

pomen tega podjetja v našem prostoru povsem razumljivo. Ocenjujem, da so bila 
stališča mestnega sveta o razvoju Hit-a precej enotna, vsaj v eni stvari. Stališče 
je, naj bi Hit manj vlagal v čezmorske otoke, v druge drţave, tudi v druge občine. 
Stališče je, da investicije in s tem delo, delovna mesta, razvoj in hkrati tudi denar 
ostanejo doma. Na tem mestu smo tudi poslušali predsednika uprave Hit-a, kako 
uresničuje strateško reševanje podjetja v krizi in mu dali podporo. V taki situaciji 
zamisli, naj Hit kupuje podjetje, ki naj bi mu grozil stečaj, ni v tem duhu zaključkov 
mestnega sveta. Še dodatno, vsaj po izjavah vodstva Hit-a, v tem podjetju s to 
zamislijo niso seznanjeni. 

- svetnika Srečka Tratnika – naslednjo pobudo: 
Druga taka nevralgična točka je enotna primorska regija. Mestni svet MONG je do 
tega vprašanja večkrat zelo enotno zavzel stališče in ga tudi argumentirano 
zagovarjal. Naša opcija je enostavno goriška regija s takim ali drugačnim imenom. 
Ne glede na to, ali bo projekt regij uresničen ali ne, mislim da ni najbolj umestno v 
imenu MONG govoriti o moţnosti nastanka enotne primorske regije. To je bila 
pobuda. 

- svetnice Patricije Šulin – naslednje vprašanje: 
V petkovih izdajah Dela in Primorskih novic, torej 17. 6., smo zasled ili članka, v 
katerih se ţupan MONG zavzema, da naj bi Hit kupil Casino Portoroţ, ki se 
nahaja v nezavidljivem poloţaju. Glede na to, da je druţba Hit v postopku 
sanacije, ki bo trajala vse do konca leta 2012 in si prizadeva sanirati tako matično 
druţbo kot tudi njene odvisne druţbe, MONG pa je lastnica druţbe Hit, sprašujem, 
kako si ţupan predstavlja, da bi druţba Hit kupila Casino Portoroţ? Ali to ne bi 
pomenilo, da bi Hit kupoval še eno slabo podjetje, ki bi ga lahko potisnilo v večji 
krizo in izgubo? Menim, da bi si kot lastniki Hit-a morali prizadevati, da se podjetje 
čim prej stabilizira in začne poslovati normalno, pri čemer pa bi z nakupom slabe 
nelikvidne druţbe kot je Casino Portoroţ, najbrţ ne bi bilo tako. 

 
 

 kabinetu ţupana: 
- svetnika Valterja Vodopivca – naslednji predlog: 

Imam en kratek predlog, in sicer občinski upravi oz. ţupanu. Predlagam, da do 
naslednje seje mestni svetniki in svetnice pridobimo poročilo občinskega 
komunalnega inšpektorja o njegovem delu v preteklem letu.  
Gre preprosto za to. V druţbi Mestne storitve smo obravnavali določeno 
korespondenco med tem javnim podjetjem in inšpektorjem, nismo pa dobili neke 
povratne informacije, koliko je bilo  ukrepanj z njegove strani, ali njegovo 
delovanje ima kakšne pozitivne posledice. Mislim, da če so vse inštitucije dolţne 
podajati bilance, poročila o delu preteklega leta, je prav, da tudi od inšpektorja 
dobimo vsaj neko okvirno poročilo o njegovem delu. 

 
 

 oddelku za splošne zadeve: 
- svetnika Tomaţa Horvata, mag. – naslednji predlog: 

Nadzorni odbor mestne občine mi je dal odgovor, da ni pristojen za obrazloţitev 
24. člena Statuta mestne občine, ki govori o ustanovitvi komisije za volitve in 
imenovanja. Dal mi je tudi predlog, ki ga sicer jaz podajam.  
Kot svetnik imam skladno z določili 93. člena Statuta mestne občine in 22. člena 
Poslovnika mestnega sveta moţnost oz. zahtevam, da o omenjeni zadevi, ki se 
vleče ţe kar nekaj sej, razpravlja mestni svet, ki je pristojen za obvezno razlago 
statuta. Zato predlagam, da do naslednje seje ali pa na eni izmed naslednjih sej 
ustrezen organ mestne občine pripravi gradivo, v katerem bo razvidno, kako je 
bila ta komisija ustanovljena. Tako da si bomo vsi svetniki lahko tolmačili 
pravilnost imenovanja dotične komisije.  
 



 

- svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji predlog: 

Taisti občan me je tudi opozoril na kamniti vodnjak, ki razmetan leţi na parceli ob 
sodišču. Predlagam, da bi mu našli primerno mesto. 

 
 

 oddelku za okolje in prostor: 
- svetnice Mirjam Bon Klanjšček – naslednje vprašanje: 

Na 6. seji mestnega sveta sem postavila vprašanje v zvezi z nepremično kulturno 
dediščino oz. javnimi spominskimi obeleţji in umetniškimi deli.  Z odgovorom 
oddelka za okolje in prostor sem le delno zadovoljna. Odgovorili ste, da imate 
podatke, katera spominska obeleţja v mestni občini so vpisana v register 
dediščine in katera od teh imajo status spomenika lokalnega oz. spomenika 
drţavnega pomena. Ţal pa nisem dobila nobenega konkretnega odgovora na 
vprašanje, kako je urejen status zemljišč in kdo je lastnik zemljišč, na katerih so 
postavljena spominska obeleţja oz. umetniška dela. Niti niste navedli nobenega 
konkretnega seznama spomenikov in ne seznama zemljišč, čeprav v odgovoru 
navajate, da imate pregled in da obstaja celo proračunska postavka za te zadeve. 
Predpostavljam, da se proračunska postavka oblikuje na osnovi konkretnega 
seznama zemljišč in spomenikov. Zato vas ponovno prosim, da mi na ta vprašanja 
natančneje odgovorite. 

- svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji predlog: 
Predlagam, da se za Grgarske Ravne izdela OPPN! Obrazloţitev: V Grgarskih 
Ravnah je MONG postavila objekt Zeliščnega centra, ki se nahaja v centru vasi, 
ob njem je postavljena stavba KS in  sta na nek način obe stavbi s svojimi 
vsebinami center druţabnega in turističnega in delovnega centra vasi, ob katerem 
se radi zbirajo domačini, prav tako pa se ustavljajo na ključni obiskovalci in tisti, ki 
organizirano obiščejo ZCH. 
Sama vas se ponaša tudi z vodnim zbiralnikom iz leta 1915 in pa koritom v 
spomin na 1. sv. vojno, prav tako pa ostaja tudi še nekaj tipičnih gradenj v vasi. 
Središče vasi kar kliče k malemu  trgu, ki bi zaključeval bodočo podobo centra 
vasi, kjer naj bi zlasti ZCH predstavljal razvojno središče vasi in širšega okolja, ki 
se ponaša z bogato preteklostjo poznavanja, nabiranja in predelave zelišč. 
Namen MONG, da v ZCH odda del prostorov za potrebe gostinskega lokala še 
toliko bolj utemeljuje potrebo po ureditvi tega dela vasi. 

 

 

 oddelku za gospodarstvo: 
- svetnice Ana Marije Rijavec – naslednjo pobudo: 

Imam pobudo v zvezi s kulturno dediščino, in sicer z vodnjaki. 
Kjer ni tekoče vode so vodnjaki ţe stoletja prisotni povsod tam, kjer ţivi človek. 
Prav v ta namen so bili na Trnovsko Banjški planoti - takrat še ni bilo vodovodov, 
zgrajeni občinski vodnjaki, t.i. komunske štirne. Voda v teh vodnjakih je bila 
namenjena vsem vaščanom in so jo varovali kot 'tekoče zlato'. Počasi so se gradili 
vodovodi in sčasoma so zasebni in javni vodnjaki začeli izgubljati prvotni namen. 
Človekova nehvaleţnost se danes kaţe v odnosu do vode in vodnjakov. Ko so, 
zaradi napeljave vodovodov, postali vodnjaki nepotrebni, so bili in so še sedaj 
največkrat vsi vodnjaki, posebno pa še javni, prepuščeni propadanju, 
zanemarjanju in celo uničevanju. Vodnjaki niso samo okras vasi, ampak kaţejo 
tudi odgovoren odnos krajanov do svoje kulturne dediščine. 
Nekatere od teh komunskih štirn pomenijo posebno vrsto javnih spomenikov, saj 
so dediščina, ki nas spominja na način ţivljenja naših prednikov. Za pomembnost 
teh javnih spomenikov naj navedem nekaj podatkov: 
- občinski vodnjak na Trnovem je najstarejši in je bil zgrajen pred prvo sv. vojno, 
leta 1914, zemljišče je last MONG, parc. št. 1323 k. o. Trnovo; 



 

- občinski vodnjak pri Nemcih je bil zgrajen leta 1914, zemljišči sta darovali druţini 
Winkler in druţina Rijavec, in je še vedno vknjiţeno na lastnike; 
- občinski vodnjak pri Voglarjih je na parcelni številki 46911, last Kmetijske 
zemljiške skupnosti. Zgrajen je bil po letu 1948.  
Za vse tri vodnjake prilagam tudi zemljiško knjiţni izpisek. 
Za te vodnjake so skrbele občine in KS. Ţalostno je, da se danes ne zavedamo, 
kako so ljudje nekoč znali ceniti pomen vode za ţivljenje. Domačini so me 
opozorili, da se KS in občina s tem problemom več ali manj, ne ukvarjajo. Voda 
kapnica, pa je, kljub vodovodom, še vedno izredno dragocena in koristna za druge 
namene: ob poţarih, pomanjkanju vode, za nadomestni vir pitne vode. Končno pa 
so ti vodnjaki pomembni kot naša skupna zgodovinska in kulturna dediščina na 
vasi in lahko sluţijo med drugim tudi kot turistična zanimivost. Lahko bi bili 
vodnjaki tudi zaščitni znak Trnovske planote.  
Zato dajem svetniško pobudo, da se pripravi odlok o zavarovanju teh vodnjakov, 
poškodovane in zanemarjene vodnjake vzpostavi v prvotno stanje in da se ob 
vodnjakih postavi turistične table z ustrezno vsebino. Kajti čas je za odgovorno 
ravnanje z vodnjaki, saj so ravno tako dragoceni kot tekoča čista voda! 
In naj za konec, spoštovane svetnice in svetniki, dodam še rek v premislek nam 
vsem, ki ga je pred davnimi leti zapisal pisatelj Viktor Hugo: če se nagnemo nad 
vodnjak, vidimo v njem v prepadu v oddaljenosti in ozkem krogu neizmeren svet! 

- svetnice Mirjam Bon Klanjšček – naslednje vprašanje: 

Zanima me, do katere ure zjutraj imajo bari v centru mesta v poletnem času 
dovoljenje za obratovanje? Stanovalci blokov ob Bevkovem trgu se pritoţujejo, da 
so nekateri vrtovi ob vikendih odprti do zgodnjih jutranjih ur, kar zelo moti nočni 
počitek občanov. 

- svetnika Stanka Ţgavca – naslednje vprašanje: 

Drugo vprašanje je, kako je MONG financirala postavitev obeleţja in muzejske 
sobe v Šempasu v počastitev azerbajdţanskemu borcu iz II. svetovne vojne. V 
proračunu te postavke ne najdem oz. jo ne znam dobiti. Sprašujem tudi, kakšna 
bo usoda navedenega objekta, obeleţja in vsega skupaj v bodoče? 

- svetnika Roberta Ţerjala – naslednjo pobudo: 
Pobuda za izdelavo študije izvedljivosti zamisli organiziranja sejemske in 
kongresne dejavnosti v Novi Gorici. 
Nova Gorica mora, glede na svojo strateško lego in vizijo postati upravno, 
gospodarsko, izobraţevalno, trgovsko in kulturno središče regije, razvijati 
dejavnosti, ki utrjujejo njeno ekonomsko moč in krepijo prepoznavnost mesta kot 
povezovalca in pospeševalca razvoja v regiji. Znano je, da je sejemska dejavnost 
z ustrezno obsejemsko in kongresno ponudbo pomemben spodbujevalec razvoja 
vseh gospodarskih sektorjev v širšem prostoru. 
Vizija sejemske in obsejemske dejavnosti mora zagotavljati dolgoročno 
prepoznavnost univerzitetnega mesta Nove Gorice kot pomembnega sejemskega 
in kongresnega mesta v evropskem prostoru. Pri načrtovanju moţnih vsebin je 
potrebno obravnavati različne zamisli ter analizirati obstoječo mreţo stalnih 
globalnih sejemskih ponudb (inter solar, inter - home design ipd.), pri čemer ne bi 
smeli mimo aktualne vizije razviti Goriško v vodilno regijo Evrope na področju 
učinkovite rabe energije, izrabe obnovljivih virov energije ter obvladovanja 
naprednih materialov in tehnologij za trajnostni razvoj. 
Študija izvedljivosti naj bi obravnavala tako prostorsko-politične kot tudi 
ekonomske, sociološke in tehnološke dejavnike oziroma vidike. Pri pripravi študije 
izvedljivosti naj ustrezne strokovne sluţbe MONG (oddelek za gospodarstvo, 
oddelek za okolje in prostor,...) k sodelovanju pritegnejo še Gospodarsko in 
Obrtno zbornico v Novi Gorici ter ključna podjetja v regiji. 
Predlagam, da se študija izvedljivosti pripravi do konca oktobra 2011, vsekakor pa 
pred obravnavo Načrta srednjeročnih razvojnih programov MONG. 

 



 

 oddelku za druţbene dejavnosti: 
- svetnika Tomaţa Horvata, mag. – naslednji predlog: 

Na odboru za socialno varstvo in zdravstvo podajamo pobudo, naj se pregleda in 
prouči vprašanje sejnin za člane svetov zavodov, katerih ustanovitelj ali soustanovitelj 
je MONG in ki so vanje imenovani s strani mestnega sveta. Pripravi naj se pregled, v 
katerih javnih zavodih se sejnine izplačujejo in višine le-teh.  
Na podlagi ugotovitev naj pristojni oddelek občinske uprave za eno izmed naslednjih 
sej mestnega sveta pripravi ustrezno gradivo. Pri obravnavi 11. točke dnevnega reda 
smo prišli pri razpravi tudi do te problematike, ki sem jo opisal v moji pobudi oz. v 
pobudi odbora za socialno varstvo in zdravstvo, zato pričakujemo, da se nekako te 
sejnine oz. drugi prihodki, ki prihajajo za člane svetov zavodov nekje dorečejo in da 
vemo, kako in kaj lahko člani svetov zavodov, ki so imenovani  s strani mestnega 
sveta, pričakujejo kot člani svetov zavodov katerih soustanovitelj oz. ustanovitelj je 
MONG.  
- svetnice Vide Škrlj  - naslednji predlog: 

Mestna občina je ena od soustanoviteljic javnega zavoda Goriška knjiţnica Franceta 
Bevka. Temu javnemu zavodu mestna občina namenja pomembna proračunska 
sredstva za izvajanje dejavnosti v javnem interesu, ki jih knjiţnica opravlja kot javno 
sluţbo. 
Ta pomemben hram kulture v času polletnih počitnic ne posluje po ustaljenem umiku. 
V času šolskih počitnic in letnih dopustov, ko je prostega časa največ, dostop do 
knjiţničnega gradiva, do kaset, CD, DVD, do brezplačnega interneta je moţen krajši 
čas, ob sobotah pa dostopa sploh ni, ker je knjiţnica zaprta. Kako bi sicer lahko 
razumeli skrajševanje časa, ko je knjiţnica odprta za svoje člane v času, ko zaposleni 
starši potrebujejo pomoč pri organiziranju in zapolnitvi prostega časa svojih otrok v 
času počitnic. 
Kriza je globoka, ljudje odhajajo na dopuste manj in za krajši čas. Ali ni naloga tistih, 
ki ţivijo od javnega denarja, da jim v tej krizi pomagajo? Ali ne bi bilo lepo, da bi 
knjiţnica organizirala več dogodkov za animacijo otrok, branje pravljic, predstavitev 
novih knjig, predstavitev domačih avtorjev, predstavitev mladih pesnikov. Torej v 
času, ko je prostega časa veliko, počitnice so dolge in denarja je malo, da bi znali 
izkoristiti kapacitete, ki jih imamo za promoviranje kulture, ne pa zapirati in ta dostop 
omejevati. 
MONG ima po 48. členu Odloka o ustanovitvi tega javnega zavoda ne le obveznosti 
temveč tudi pravice. Zaradi tega predlagam, da to pravico uporabimo in predlagamo 
vodstvu javnega zavoda preklic načrtovanega skrajšanja obratovalnega časa. 
Opozorila bi še na to, da bomo na naslednji seji obravnavali rebalans proračuna. 
Upam, da se javni zavodi zavedajo, da tisti, ki ne opravljajo svoje dejavnosti v polnem 
obsegu, ne morejo terjati od ustanoviteljev polnega obsega sredstev. 
- svetnika Mirana Müllnerja – naslednje vprašanje: 

Na zadnji seji sveta staršev je ravnateljica OŠ Milojke Štrukelj obvestila, da se bodo v 
prihajajočem šolskem letu v podruţnični OŠ Ledine razmere bistveno poslabšale 
zaradi povečanega vpisa prvošolcev. Telovadnica, ki je sicer bolj podobna kabinetu, 
naj bi se preuredila v učilnico in del hodnika naj bi se preuredil v garderobo. V 
februarju naj bi se pričela obnovitvena dela na omenjeni šoli, zaradi česar naj bi 
učence razporedili na skrivne lokacije po Novi Gorici.  
Mene in seveda tudi vse starše, katerih otroci so v tisti šoli, zanima, ali je bil razpis za 
obnovo podruţnične šole Ledine ţe objavljen in če je bil, kakšni so roki izvedbe in ali 
je izdelan finančni načrt izvedbe. V primeru, da tega ni, pa razloge za to. 
Drugo vprašanje: 
- kje točno bodo otroci nastanjeni v času prenove šole,  
- kje bo potekal v skladu z učnim programom pouk športne vzgoje,  
- kaj je z igriščem zraven šole, saj je lastništvo nejasno. Šola šteje, da je igrišče 

njihovo, a dejansko temu ni tako; 
- kaj se je počelo zadnjih 12 let, odkar se obljublja prepotrebna obnova šole. 



 

Moj predlog je tudi, zakaj učitelji ne prestavijo svoje zbornice v učilnico, pa naj bodo 
oni na hodnikih in raje otrokom dajo boljše pogoje za srečno otroštvo. 
Glede na to, da MONG poudarja pomen športa, starše zanima, kako lahko dopustijo, 
da otroci na podruţnični šoli Ledine ne bodo imeli niti minimalnih pogojev za izvedbo 
športne vzgoje in kako se lahko dopusti, da v današnjem času osnovna šola nima 
telovadnice. Po vrtcih, katerim se je ţe vzelo telovadnice, so očitno sedaj na vrsti 
šole. Ali MONG kot ustanoviteljica OŠ Milojke Štrukelj meni, da bodo na podruţnični 
šoli zagotovljeni pogoji za kvalitetno osnovnošolsko izobraţevanje in ali meni, da 
bodo zaposleni na tej šoli imeli zagotovljene ustrezne pogoje dela? Kar se dogaja na 
OŠ Ledine, je res čudno glede na to, da po meni znanih informacijah v OŠ Frana 
Erjavca imajo še dovolj prostora, tu v OŠ Ledine pa silimo z glavo skozi zid. Upam, da 
bom dobil odgovor v pisni obliki in da bo, če bo potrebno, v kolikor stvari ne bodo 
rešene pravočasno, o tem razpravljal tudi mestni svet. Odgovor prosim v pisni obliki. 
- svetnika Črtomirja Špacapana – naslednje vprašanje: 
Sadje sem rad kupoval v kiosku zraven zdravstvenega doma in sedaj kar naenkrat 
tega kioska ni več. Rekli so, da so ga odstranili zaradi tega, ker bodo tam izvajali 
gradbena dela, prizidek h gimnaziji. O tem se govori ţe deset ali dvajset let. Vsaj 
zaenkrat pa nisem videl nič, da bi se kaj tam dogajalo.  
Zato me zanima, ali se bo tam sploh kaj gradilo, zakaj so odstranili kiosk in kdaj se bo 
končno zgradil ta nesrečni prizidek h gimnaziji? Kajti odkar sem končal študij na 
gimnaziji, se vsaj kar se tiče obnove, na gimnazijski stavbi ni zgodilo popolnoma nič. 
Prosil bi, da mestna uprava zaprosi vodstvo gimnazije, da nam poda poročilo temu, 
kdaj se bo začel graditi prizidek in kdaj bo le-ta zgrajen. 
- svetnice Dejane Baša – naslednji predlog: 
Predlog se nanaša na ureditev trim steze v Panovcu. Naj na začetku povem, da sem 
to pobudo prejela od rekreativcev, občanov iz Nove Gorice in delno tudi s strani 
stroke. Trim stezo bi morali bolj redno vzdrţevati, pokositi ob stezi, predvsem na 
zadnji tretjini steze, ker trava in grmovje visijo na stezo. Rekreativci po nepokošeni 
trim stezi se ne morejo izogniti dotiku z rastlinjem, na katerem se lahko zadrţujejo 
klopi. Očitno je, da se košnja izvaja  premalokrat letno. Klopi prenašajo najmanj dva 
povzročitelja bolezni pri človeku: virus klop nega meningoencefalitisa in bakterijo 
borelijo. Klopov je v Panovcu obilo, zanesljivo tudi okuţenih z borelijo. Eden od 
ukrepov za zmanjšanje moţnosti okuţbe s klopno prenosljivimi boleznimi je tudi 
redna košnja predelov, kjer se zadrţujejo ljudje. Klopi namreč preţijo na vejicah 
rastlin, ki se jih ljudje med hojo dotikamo. 
Ker se spodbuja gibanje kot zdrav način ţivljenja, menim, da je odgovornost občine, 
da zagotovi čim bolj varne pogoje za rekreacijo po primerno urejeni trim stezi. 
Po deţju je steza na nekaterih mestih blatna, zato predlagam, da se na tistih mestih 
(pred vajo, kjer se delajo sklece in za vajo, kjer so na kovinskem ogrodju obroči - na 
drugi polovici trim steze) nasuje malo gramoza ali drugega primernega materiala. 
Predlagam, da se trim stezo pogosteje kosi in vzdrţuje, saj le-ta omogoča moţnost 
varne rekreacije. 
- svetnika Srečka Tratnika – naslednje vprašanje: 

Vprašanje pa bom vseeno prebral in dopolnil na nek način. Kot je rekel ţe g. 
Špacapan, je enako vprašanje postavil g. Müllner, to je glede prizidka oz. telovadnice 
k OŠ Ledine. Osnovno vprašanje se glasi, da prosimo za seznanitev mestnega sveta 
z aktivnostmi, ki potekajo v zvezi z izgradnjo prizidka telovadnice k OŠ Ledine. Glede 
na to, da smo zelo obširno slišali vprašanje in tudi zelo obširno slišali odgovor, bi 
dodal samo dve, tri mnenja in eno vprašanje. Se pravi, ta teţava ni  nova, je ţe stara 
in ta teţava je ena najstarejših v tem mestu. Da se stvari zelo počasi oz. nikamor ne 
premikajo, kaţe tudi dejstvo, da gradbeno dovoljenje obstaja ţe skoraj dve leti. Se 
pravi, da vemo, da je to akutna stvar.  
Komentar na to, da vsi svetniki poznamo proračun 2011 in kaj je v njem čemu 
namenjeno, to drţi. Rebalansi niso prepovedani, ampak so zaţeljeni, predvsem pa v  
fazi sprejemanja proračuna za 2011 ni bilo znano, da bodo v naslednjem šolskem letu 



 

v prvi razred vpisani štirje razredi namesto treh razredov. Izgledalo bo, kot da bom 
zagovoril ravnateljico, ampak kaj naj ona drugega, kot ravnateljica in najbolj 
odgovorna oseba na šoli, zagotovi občinskim strukturam kot to, da bo rešila teţave. 
Kajti če ne zna  rešiti teh teţav, potem ne more biti ravnateljica. Ona druge izbire 
nima. Ob tem, da pismo, ki ga je prebral g. Müllner, ni pobuda ravnateljice, ampak je 
pobuda sveta staršev. Ta pobuda je prišla iz sveta staršev, predvsem staršev otrok 
prve triade, vendar celoten svet staršev se je s to pobudo strinjal. Naj povem še, da bi 
tiskovna konferenca na to temo, o kateri govori članek v današnjih Primorskih 
novicah, morala biti ţe lani. Vendar iz »neznanih razlogov« ni bila sklicana. 
Vprašanje pa bi se glasilo, da glede na delno ali pa precej različne poglede načelnika 
in ţupana na to temo, tako kot je predstavljeno v Primorskih novicah, bi mogoče prosil 
še za ta komentar, kaj pravi o tem g. načelnik in kako na to gleda ţupan. 
- svetnika Tomaţa Belingarja – naslednji predlog: 

V imenu Liste Gregorja Veličkova in svetnika Tomaţa Horvata predlagam Mestnemu 
svetu Mestne občine Nova Gorica, da ustanovi javni zavod za izvajanje pomoči na 
domu, in sicer tako, da v letošnjem letu sprejme ustrezen odlok o ustanovitvi, da bi 
zavod lahko začel samostojno delovati ţe s 1.1.2012. 
Pobudo utemeljujemo s sledečimi dejstvi: 
1. Osnova za ustanovitev javnega zavoda je v 3. členu Zakona o zavodih, kjer je 

določeno, da se za opravljanje javne sluţbe ustanovijo javni zavodi ter v 43. členu 
Zakona o socialnem varstvu, kateri določa, da občina zagotavlja mreţo javne 
sluţbe za pomoč druţini na domu. 

2. Pomoč druţini na domu se v naši občini ţe izvaja in sicer kot projekt v okviru 
Centra za socialno delo Nova Gorica. 

3. Ustanovitev samostojnega zavoda ne bo zahtevala dodatnih sredstev, saj so ţe v 
sedanji ceni ure pomoči na domu upoštevani tudi stroški vodenja. 

4. Z javnim zavodom bo zagotovljeno tekoče, redno in stabilno izvajanje pomoči na 
domu, predvsem pa tudi večja preglednost, prepoznavnost in strokovnost 
dejavnosti. 

5. Občinska javna zavoda za pomoč na domu sta ţe ustanovljena v Mariboru in 
Ljubljani. Tik pred ustanovitvijo pa je še v Kopru. 

Javni zavod bi pomoč na domu izvajal kot javno sluţbo iz pristojnosti občine. Javna 
sluţba zajema socialno oskrbo na domu (npr. pomoč pri: gospodinjskih opravilih, 
vzdrţevanju osebne higiene, ohranjanju socialnih stikov, opravkih izven doma), 
program organiziranja dnevnih aktivnosti za starejše in prostovoljski program (mladi 
za starejše, starejši za starejše, druţabništvo na domu, spremstvo). Lahko pa bi 
opravljal tudi druge naloge kot so 24-urno telefonsko varovanje, skupine starejših za 
samopomoč, sodelovanje pri dnevnem centru za starostnike.  
Sicer pa, če imamo javni zavod za mladino, zakaj ga ne bi imeli tudi za starejše? 
Da ne bi bil predolg, bi daljšo obrazloţitev predloţil pisno.    
- svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji predlog: 
Prosim, da se otroška igrišča označijo s tablicami z opozorilom lastnikom psov, da 
psom ni dovoljeno le-ta uporabljati kot njihove rekreacijske površine in pasja 
stranišča. 
Nočem vse lastnike psov tlačiti v isti koš, nikakor, nekateri lastniki domačih ţivali se 
zavedajo urbanega področja in za sabo pospravijo. Veliko pa je, ţal tudi takih, ki tega 
ne upoštevajo. Prav tako bi prosila, da se ustrezno označijo tudi določeni rekreativni 
prostori (npr. ob ţeleznici). 
Da pa ne bi izpadlo, da mečemo lastnike psov iz mesta, kajti dobro vem, da je pes 
človekov najboljši prijatelj in marsikomu lajša ţivljenje in tegobe, pa predlagam, da se 
najde rešitev tudi zanje, npr: uredi t.zv. »pasji travnik«, kjer bi lastniki psov svoje 
ljubljence neovirano spustili in se z njimi tam sprehajali . 
Kajti mesto, ki skrbi za vse plasti prebivalcev in njihove potrebe, je mesto, ki je do 
vseh prijazno. 

 



 

 Oddelku za infrastrukturo in gospodarske javne sluţbe: 
- svetnika Tomaţa Horvata, mag. – naslednji predlog: 

Na zadnji seji sem dal pobudo v zvezi s kampiranjem v samem mestu Nova 
Gorica. Dobil sem tudi zadovoljiv odgovor, vendar danes nadgrajujem z naslednjo 
pobudo. Ker je bil dan odgovor, da veljavna zakonodaja ne prepoveduje parkiranja 
avtodomov na mestnih parkiriščih, v kolikor svetniki mestne občine menimo, da je 
treba omejiti parkiranje v samem mestnem jedru, predlagam, da pristopimo k 
dopolnitvi ustreznega odloka in da določimo mesta za parkiranje avtodomov v 
samem mestnem jedru in v  okolici mesta.  
Tu piše, da bo potrebno za ta namen zagotoviti sredstva. Seveda, za vsako stvar, 
ki se uredi, so pač potrebni tudi določeni finančni izdatki, vendar pričakujem, da za 
tako vprašanje in tak predlog se bo ta minimalni strošek sigurno splačal, kajti s 
tem bomo dvignili kvaliteto ţivljenja v samem mestnem jedru in tudi prebivalci ne 
bodo več »zgraţani« nad početjem avtokampov in nad tem, kaj počenjajo ti 
»turisti«, ki hodijo v sam center našega mesta in tam prebivajo tudi nekaj dni in 
več ter za seboj puščajo nered. Še vedno menim, da je nujno potrebno, da se ta 
stvar uredi, tako da bo primerno za nas vse in da bomo imeli ugledno urejeno 
kampiranje oz. prenočevanje v samem mestu. 

- svetnika Tomaţa Horvata, mag. – naslednje vprašanje: 

Več občanov se je obrnilo name z vprašanjem odtekanja vode v tunelu pod 
kapelo. Sam nisem uporabnik tega tunela, to moram povedati, ampak ţe nekaj let 
naši občani opaţajo, da tam odteka voda iz neke cevi, katero bi baje moralo 
oskrbovati naše javno podjetje Vodovodi in kanalizacija, zato sprašujem, kdo je 
odgovoren za to, da ta voda stalno odteka in celo spravlja v nevarnost kolesarje in 
mimoidoče, kajti tla so baje spolzka in je nevarnost za poškodbe. Prosim, da se 
stvar sanira, kajti ta zadeva se vleče ţe kar nekaj let je bilo na tem mestnem svetu 
to ţe nekaj krat omenjeno. Vendar neke rešitve do seda ni bilo, zato predlagam, 
da se to tudi ustrezno reši in sanira. 

- svetnika Tomaţa Horvata, mag. – naslednjo pobudo: 

Imam še eno pobudo, in sicer, da se prouči moţnost kroţišča oz. 
semaforiziranega kriţišča na koncu ceste, ki vodi od MIP-a proti Šmihelu in 
sovpada z magistralo Roţna Dolina –Ajdovščina. Ta tem mestu pride do več 
prometnih nesreč, zadnja je bila še prejšnji teden. Kriţišče je nepregledno, slabo, 
zato predlagam, da mestna občina oz. če je drţava upravitelj te ceste, naredi 
pravilno rešitev, da ta odsek ceste ne bi bil več tako nevaren. 

- svetnika Mira Kerševana – naslednjo pobudo: 

Dajem pobudo da sluţbe pri Mestni občini Nova Gorica izvedejo vse ustrezne 
postopke, da se parc. št. 55011 k.o. vodotok Gradišče prekategorizira v parc. št. 
55011 javno dobro - cesta k.o. Gradišče. 
Krajevna skupnost Gradišče si ţe vrsto let prizadeva, da bi se navedeno parcelo 
ponovno prekategoriziralo v cesto. Iz vse zbrane dokumentacije, ki jo ima KS 
Gradišče in s katero sta seznanjena tudi Mestna občina Nova Gorica in 
Ministrstvo za okolje in prostor izhaja, da je bila navedena parcela vse do leta 
1958 cesta, ko je (kdo in na kakšni osnovi je to naredil KS ni znano) bila 
prekategorizirana v vodotok. Ţe z dopisom 29. 8. 1975 je KS prosila za 
financiranje obnove te ceste, kar pa se ni zgodilo. V času sanacije plazu na 
Gradišču, je bila na parceli vzpostavljena začasna gradbiščna cesta, ki pa jo 
ţelijo, sedaj, po končani sanaciji odstranit. Krajevna skupnost Gradišče meni, da 
je sedaj pravi čas, da se sprejme vse potrebne ukrepe, da se cesta ohrani, v 
naslednjih letih pa se zagotovi tudi sredstva za obnovo te ceste. Pod pobudo, da 
se cesta ohrani se je podpisalo večje število vaščanov. 
Cesta je velikega pomena za razvoj in tudi zaščito vasi. Del prometa bi se tako 
lahko preusmeril po tej cesti in bi se razbremenila ozka vaška cesta, na kateri ni 
moţno niti srečevanje dveh vozil. Nekaterim lastnikom predstavlja ta cesta edini 
dostop do parcel. Laţji bi bil tudi dostop do Kulturnega doma, saj ko pridejo 



 

avtobusi (pribliţno enkrat na mesec), se morajo ustaviti na začetku vasi in starejši 
ljudje morajo peš skozi celo vas, da pridejo do Kulturnega doma, spominskega 
parka Simona Gregorčiča in Joţeta Tominca. Po mnenju štaba civilne zaščite in 
javne gasilske sluţbe pa omenjena cesta znatno poveča učinkovitost in 
operativnost reševalnih sluţb ob izvajanju ukrepov in intervencij. 

- svetnice Patricije Šulin – naslednjo pobudo: 

Na področju naše občine se odvija jadralno zmajarstvo in jadralno padalstvo, v 
katero se pospešeno vključujejo športniki iz domačega, evropskega in celo 
svetovnega okolja. Izletna točka pribliţno 1 km pred Trnovim je tudi parkirišče, ki 
je v zasebni lasti. Lastnik  zemljišča je oddajal zadevo parkirišče  v najem do 
lanskega leta, od takrat naprej pa jadralci brezplačno parkirajo na njegovem 
zemljišču. Parkirišče stoji v k.o. Ravnica delno na parc. št. 1016/24 in 1016/25. 
Lastnik zemljišča je zainteresiran za prodajo dela zemljišča, ki obsega parkirišče 
za jadralce in daje pobudo MONG, da zadevno parkirišče delno odkupi. V kolikor 
MONG ni zainteresirana za odkup zemljišča, katerega bi lahko smiselno uredila za 
potrebe parkirišča jadralnim padalcem, kar bi lahko promovirala tudi kot turistično 
dejavnost v tem delu občine, lastnik ne bo več dovolil parkiranja na zadevnem 
področju.  

- svetnice Mirjam Bon Klanjšček – naslednjo pobudo: 

Na Bevkovem trgu ni postavljen noben prometni znak. Zato dajem pobudo, da se 
na tem mestu namesti prometni znak »območje za pešce« oz. ustrezni prometni 
znak, ki bi prepovedal voţnjo z motornimi kolesi in drugimi vozili.  

- svetnice Mirjam Bon Klanjšček – naslednjo pobudo: 

Dajem pobudo, da se pregleda in prouči okoliščine za postavitev cestno hitrostnih 
ovir – po domače leţečih policajev na Delpinovi ulici ob OŠ Milojke Štrukelj, tako 
kot je ţe urejeno pri šoli Ledine in na Ul. Pinka Tomaţiča na Pristavi.  

- svetnice Mirjam Bon Klanjšček – naslednjo pobudo: 
Še ena pobuda, in sicer, da se pregleda in prouči stanje kolesarskih poti v mestu 
in po moţnosti uredi kolesarske povezave med Gradnikovo in Erjavčevo ulico ter 
med Cankarjevo in Erjavčevo ulico. 

- svetnika Stanka Ţgavca – naslednje vprašanje: 
Vprašujem, kakšen je reţim uporabe poti ob ţelezniški progi od predora pod 
Kostanjevico proti Šempetru. Namreč, vsakodnevni uporabniki opozarjajo na 
problematično uporabo te poti s strani koles z motorjem oz. skuterjev oz. po 
domače mopedistov. 

- svetnika Borisa Rijavca (v imenu odbora za prostor) – naslednji 
predlog: 

V imenu odbora za prostor na oddelek za infrastrukturo in gospodarske javne 
sluţbe naslavljam sledečo zahtevo. Oddelek za infrastrukturo in gospodarske 
javne sluţbe naj odboru za prostor do julijske seje mestnega sveta pripravi in 
posreduje informacijo oz. poročilo o garancijah, ki jih je MONG pridobila s strani 
investitorjev v zvezi z načrtovano in dogovorjeno izvedbo odvodnika meteornih 
voda v Sočo. 
Gre preprosto za dejstvo, da smo v zadnjem času priča informacijam, da so 
investitorji, ki bi morali graditi ta odvodnik, v teţavah. Imajo kar konkretne teţave 
pri poslovanju, zato pa obstaja seveda tudi konkretna bojazen oz. velika 
verjetnost, da odvodnik ne bo realiziran. Zaradi tega nas zanima, kako se je 
MONG pred tem zavarovala, še posebej zato, ker naj bi po naših razpoloţljivih 
informacijah izgradnja odvodnika bila kot nadomestilo za plačilo komunalnega 
prispevka. Zato ţelimo zelo natančen pregled nad garancijami, ki so bile za to 
sklenjene, nad njihovo vrednostjo, zapadlostjo in vse, kar spada zraven. 

- svetnika Otona Flipica – naslednje vprašanje: 

Drugo vprašanje pa dajem oddelku za infrastrukturo glede solkanske obvoznice, 
ki se pri semaforju na kriţišču zelo poseda in je cesta ţe nevarna za promet. Zato 



 

sprašujem, kdaj je  predvidena sanacija in ali je bila izvajalcu mogoče zahtevana 
reklamacija? 

- svetnice mag. Darinke Kozinc -  naslednji predlog: 

Krajani Solkana so se obrnili name s prošnjo, da bi tudi v Solkanu na javnih 
zemljiščih posadili več vrtnic-simbol Nove Gorice, saj malone z zavistjo opazujejo 
kako ta cvet krasi mesto. 
Zato prosijo, da ustrezne sluţbe stopijo v kontakt s KS in poiščejo skupne rešitve 
(v preteklosti je ţe bilo nekaj narejenega) posaditve, da bo tudi Solkan z roţnimi 
nasadi ponos širšega mestnega okolja. 

- svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji predlog: 
Občan, ki mu ni vseeno za izgled mesta, se je obrnil name in povedal, da so 
bregovi Korna nemarno zaraščeni. Predlagam, da ustrezne sluţbe na MONG 
Hidrotehniku naslovijo dopis in jih na to opozorijo. 

- svetnika Uroša Sakside – naslednjo pobudo: 
Podajam pobudo, da MONG stopi v kontakt s Slovenskimi ţeleznicami in da se 
poskuša najti rešitev, da bi potniški terminal ţelezniške postaje Nova Gorica (to je 
čakalnica in blagajna ter potrebne spremljevalne sluţbe) premaknili na severno 
stran tirov, na območje, ki se naj bi v kratkem dokončno uredilo (nakupovalni 
center Supernova). Dostop do potniškega perona bi tako bil neposredno iz 
Rejčeve ulice. Na ta način bi ţelezniško postajo za potnike pribliţali mestu, izognili 
bi se zelo nevarnim prečkanjem tirov, poleg tega bi lahko v obstoječi stavbi 
ţelezniške postaje postavili vsebine, ki bi dodatno obogatile Trg Evrope, saj bi se 
sprostilo precej prostora, ki ga sedaj zaseda potniški del ţelezniške postaje. 
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